

聯合再生能源股份有限公司

生物多樣性政策

聯合再生以推動潔淨能源為核心使命，長期投入創能、儲能與節能領域，並將永續理念融入營運策略。鑑於生物多樣性為維繫生態系統功能與人類福祉之基礎，公司集團支持《聯合國生物多樣性公約》原則，並呼應聯合國永續發展目標，將生物多樣性議題納入決策與管理架構。透過公司治理、內部控管及綠能發展，持續評估營運對自然環境之影響，並採取相應管理措施降低生態衝擊，邁向兼顧營運發展與環境承載之永續目標。

承諾

● 營運與案場選址管理

審慎評估案場及營運活動對生態環境與生物多樣性之影響，優先避開敏感生態區域及保護地，並透過環境影響評估與生態調查機制，導入友善設計與管理措施，以降低棲地破壞與生態干擾風險，促進土地資源永續利用。

● 接軌國際生物多樣性倡議

依循聯合國生物多樣性公約精神，響應聯合國永續發展目標，將生物多樣性保育、永續利用及公平共享納入企業永續策略，強化自然資本風險管理，並持續接軌國際永續發展趨勢。

● 生態保育與環境衝擊減緩行動

推動生態保育行動，於案場及周邊進行生態調查與評估，維護棲地與生態連結。同時優化製程與資源使用，落實廢棄物減量、再利用及妥善處理，並加強水與土壤污染防治，以降低營運對環境與生物多樣性之影響。

● 落實法遵與誠信治理

遵循環境保護及生物多樣性相關法規要求，建立內部管理與監督機制，秉持誠信經營原則，強化資訊揭露與利害關係人溝通，提升營運透明度與治理一致性。

● 推廣生物多樣性及知識傳播

透過教育訓練與內外部溝通機制，推廣生物多樣性保育與環境永續相關知識，提升員工及利害關係人對生態議題之認知與理解，促進環境意識建立與參與行動。

United Renewable Energy Co., Ltd.

Biodiversity Policy

United Renewable Energy (URECO/URE) has been fulfilling its core mission to promote clean energy, with long-term commitments to the generation, storage and conservation of energy, integrating sustainability principles into its operational strategies. Given that biodiversity is fundamental to maintaining ecosystem function and human well-being, the Group supports the principles of the United Nations Convention on Biological Diversity and echoes the UN Sustainable Development Goals, incorporating biodiversity issues into its decision-making and management framework. Through corporate governance, internal controls, and green energy development, the Group continuously assesses the impact of its operations on the natural environment and takes corresponding management measures to reduce ecological impact, moving towards a sustainable goal that balances operational development with environmental carrying capacity.

Commitments

● **Operation and Site Selection Management**

URECO carefully assesses the impact of site selection and operational activities on the ecological environment and biodiversity, prioritizing the avoidance of sensitive ecological areas and protected areas. Through environmental impact assessments and ecological surveys, the Group implements environmentally friendly design and management measures to reduce habitat destruction and ecological disturbance risks, promoting the sustainable use of land resources.

● **Aligning with International Biodiversity Initiatives**

Following the spirit of the UN Convention on Biological Diversity and responding to the UN Sustainable Development Goals, we integrate biodiversity conservation, sustainable use, and equitable sharing into our corporate sustainability strategy. With such, we strengthen natural capital risk management and continuously align with international sustainable development trends.

● **Ecological Conservation and Environmental Impact Mitigation Actions**

We promote ecological conservation actions, conducting ecological surveys and assessments at and around our sites to maintain habitat and ecological connections. Simultaneously, we optimize processes and resource use, implement waste reduction, reuse, and proper disposal, and strengthen water and soil pollution prevention to reduce the impact of our operations on the environment and biodiversity.

● **Compliance and Integrity Governance**

We adhere to environmental protection and biodiversity-related regulations, establishing internal management and oversight mechanisms. Upholding the principle of honest operation, we strengthen information disclosure and stakeholder communication to enhance operational transparency and governance consistency.

● **Promoting Biodiversity and Knowledge Dissemination**

Through education, training, and internal and external communication mechanisms, we promote knowledge related to biodiversity conservation and environmental sustainability, enhancing employees' and stakeholders' awareness and understanding of ecological issues, and fostering environmental awareness and participation.